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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 8/2023 z  jednání VV dne 28. dubna 2023 

 

Místo jednání: zasedací místnost, Stadion Markéta 

Účastníci:   Výkonný výbor: Hana Schlangerová (HS), Dušan Palcr (DP), Roman Rygl (RR), 

Marek Fořt (MF), Tomáš Pešír (TP), Roman Šuster (RŠ) a Jiří Klement (JK) 

Hosté:  Kateřina Frýdlová (KF), Kateřina Havlová (KH), Pavel Myšák (PM), Ondřej Surga 

(OS), Daniel Beneš (DB), Jan Rohlík (JR) a Jiří Boháček (JB) 

Omluveni:   

 

Projednávané body: 

1. Žádost o hostování mimo přestupní období 

PM předložil VV žádost o schválení hostování mimo přestupní období v případě Václava Vlnaře 

(kategorie U14, z klubu Rugby Babice do klubu RC Slavia Praha). Důvodem je stěhování.  

Usnesení: VV žádost schválil. 

2. Žádost o udělení záštity 

PM předložil VV žádost brněnských klubů o udělení záštity nad turnajem Brno Rugby Cup 2023. 

Usnesení: VV žádost o udělení záštity schválil. 

3. Žádost o propagaci projektu Trenéři ve škole  

PM předložil VV žádost od Jana Macháčka ve věci poskytnutí marketingové podpory pro projekt 

Trenéři ve školách. Žádost zahrnovala podporu ve formě PR článku na webu ČSRU a nabídky 

spolupráce pro trenéry zaslané přes email. Projektu byla v minulosti udělena záštita ČSRU. 
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Usnesení: VV žádost schválil a pověřil JB její realizací. 

4. Zpráva z pléna ČOV 

PM VV informoval o usnesení Pléna ČOV, které proběhlo 27. 4. 2023. Předmětem jednání bylo 

schválení nových stanov. Schválen byl návrh VV ČOV. Usnesení společně s novou verzí Stanov 

jsou k dispozici v příloze. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

5. Noví vedoucí reprezentačních týmů 

PM navrhnul následující kandidáty do rolí vedoucích národních týmů mužů:  

 Kategorie U18 (XV a 7s) a mužů (7s): Dominik Vaněk. Dominik se dlouhodobě pohybuje 

ve sportovním prostředí, v současnosti pracuje jako redaktor ČT Sport v Brně.  

 Kategorie U16 (XV a 7s): Pavel Novotný.  

Usnesení: VV nominované kandidáty schvaluje. 

6. ME U18 dívek v Petrovicích 

KF předložil návrh rozpočtu pro plánovaný šampionát, který se bude konat v červenci v areálu RK 

Petrovice. Odhadovaný náklad je zhruba 1,4 mil. Kč. Rozpočet je momentálně ztrátový, čeká se na 

udělení dotace od Magistrátu hlavního města Prahy. K rozhodnutí může dojít až koncem června 

letošního roku. Pro příští období proto PM navrhuje vyjednat nové podmínky s Rugby Europe, které 

by umožnily samofinancovatelnost akce, případně se pořadatelství turnaje pro příští roky vzdát. 

Usnesení: VV schvaluje předložený rozpočet a souhlasí s výše předneseným záměrem. 

7. Změna principu vyplácení cestovních náhrad členům ČSRU 

PM předložil VV návrh úpravy principu vyplácení cestovních náhrad. Dosavadní náhrady byly 

počítány na základě počtu ujetých km, spotřeby vozu a kilometrové sazby za pohonné hmoty. Nově 
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bude příspěvek poskytován ve výši 3 Kč za ujetý kilometr. Změna dopadne zejména na rozhodčí, 

členy národních týmů a zaměstnance ČSRU. 

Usnesení: VV navrhovanou změnu schválil. Před zveřejněním změn bude PM informovat rozhodčí. 

8. Navýšení licenčních poplatků hrazených kluby 

PM informoval VV o nutnosti zvýšení členských poplatků ČSRU z důvodu změn pravidel pro 

poskytování dotací NSA. NSA bude počínaje rokem 2023 u všech neinvestičních výzev, které 

zohledňují velikost členské základny, požadovat členský příspěvek ve výši alespoň 200 Kč za rok. 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje PM analýzou členských poplatků v různých kolektivních 

sportech a přípravou návrhu konkrétní úpravy členských poplatků ČSRU do příštího jednání VV. 

9. Termín Valné hromady 2023 

JB předložil žádost klubů o přizpůsobení termínu konání nadcházející Valné hromady ČSRU tak, 

aby nekolidoval s domácími soutěžemi.  

Usnesení: VV o termínu rozhodne, jakmile bude znám sportovní kalendář pro podzim 2023. Snahou 

bude schůzi spojit s utkáním národního týmu během měsíce září. 

10. Konference klubů k podzimním soutěžím 

VV diskutoval potřebu konference, která by kluby informovala o soutěžích, které proběhnou během 

podzimní části roku.  

Usnesení: VV pověřil RŠ organizací konference. Konference by měla proběhnout nejpozději koncem 

června. 

11. Pořádání mezinárodních turnajů mužů XV pro kategorie U18 a U20 

PM informoval VV o záměru se účastnit tendru o pořadatelství šampionátů mužů v ragby XV, 

kategorie U18 a U20. Předpokládané termíny turnajů jsou na konci září a na začátku října. Případné 

přidělení pořadatelství ČSRU by znamenalo úsporu nákladů jež byly plánované vynaložit na 

dopravu v případně konání turnaje v zahraničí. 
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12. Protest Petrovic proti účasti RU Donau Vienna v 1. lize 

VV se zaobíral protestem RK Petrovice proti startu RU Donau Vienna v české soutěži bez licencí 

ČSRU. STK ve věci neshledala pochybení a výsledky dosud odehraných utkání týmu Donau 

potvrdila. K případu se vyjádřil OS, předseda Legislativní komise, který rovněž v účasti 

zahraničního týmu neshledal pochybení.  

Usnesení: VV pověřil PM vypracováním návrhu písemné smlouvy, která by v případě účasti 

zahraničního týmu byla uzavřena mezi ČSRU a domovskou unií dané země. Povinnou přílohou 

takovéto smlouvy musí být sezónní soupiska týmu, jehož hráči se soutěže zúčastní. 

13. Rezignace předsedy STK 

PM informoval VV, že Antonín Brabec na základě své rezignace z prosince 2022 ukončuje činnost 

na postu předsedy Sportovně-technické komise (STK), tj. manažera soutěží k 1. 5. 2023.  

Usnesení: VV pověřuje PM zajištěním chodu STK v mezidobí a zajištěním nástupce. 

14. Kampaň HitHit 

KH zpravila VV o stavu kampaně na platformě HitHit. Společně s PM představili očekávané 

výsledky na základě dosavadního průběhu kampaně. Pokračují práce na kampani s cílem dosažení 

prvního milníku, tj. 1,5 mil. Kč. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

15. Zpráva o činnosti výběrového týmu Dukla Ragby 

JR podal zprávu, informoval o slabé účasti hráčů na trénincích (v průměru na tréninky přichází 

pouze 5-7 hráčů z celkových cca 35). Sedmičková sezóna se přitom blíží, první turnaje sezóny se 

budou konat v Amsterdamu a v Portugalsku (začátek června).  

Usnesení: VV bere na vědomí a vydá doporučení pro kluby, aby verbálně i finančně, formou 

příspěvku na dopravu, podpořili účast svých hráčů na trénincích Dukly. Přípravou sdělení klubům 

pověřen JB. 
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16. Rozpočet ČSRU za rok 2022 

PM předložil finanční výkazy za uplynulé období, které jsou aktuálně kontrolovány auditorskou 

společností. Na základě potvrzení těchto výkazů budou informace odeslány na daňové oddělení 

společnosti Apogeo, aby mohla být vypočtena daň z příjmu. 

Usnesení: VV bere vědomí. 

17. Rozpočet 2023 

S ohledem na výši předpokládaných výnosů z kampaně HitHit (tj. výběr 1,5 mil. Kč oproti 

v rozpočtu chybějícím 3,7 mil. Kč) PM představil soubor nutných rozpočtových škrtů 

v následujících oblastech: 

 Snížení úvazků na pozicích ředitele ČSRU a hlavního trenéra mládeže o 50 %. 

 Snížení úvazku u pozice regionální manažer trenér o 25 % 

 Úplné zrušení pozic Manažerka marketingu a Media manažer 

 Snížení denní odměny pro členy realizačních týmů u reprezentací NT  

 Zrušení finanční podpory pokrývající náklady na přípravu a účast v soutěžích pro národní 

tým žen XV. 

 Od 1. 9. 2023, zúžení počtu podporovaných klubů v rámci projektu SCM.  

Usnesení: VV se návrhem zabýval a pověřil PM úpravou navrhovaných úvazků na pozicicích 

ředitele ČSRU (zkrátit o 25 %) a manažera rozvoje (zkrátit o 50 %). 

18. Náklady na pořadatelství zrušeného mezistátního utkání 

PM informoval, že lucemburská ragbyová federace souhlasila s proplacením nákladů ve výši cca 

1500 EUR na organizaci zrušeného utkání mužů v XV ragby, které se mělo odehrát 22. 4. 2023 

v Havířově mezi Českem a Lucemburskem.  

Usnesení: VV bere na vědomí. 
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19. Odstoupení předsedy Dozorčí rady ČSRU 

PM informoval VV o záměru předsedy Dozorčí rady ČSRU Josefa Iže rezignovat na svůj post ke 

dni konání nadcházející Valné hromady ČSRU.  

Usnesení: VV pověřuje PM zařadit volbu člena Dozorčí rady ČSRU na program VH ČSRU.  

20. RWC ragbyové parky 

KF informovala o probíhajících přípravách ragbyových parků u příležitosti konání Světového 

šampionátu v ragby 2023. 

Usnesení: VV bere na vědomí, další informace budou předány během příští schůze VV. 

 

Zapsal dne 28. 4. 2023 Jiří Boháček  


